

MEMBERS' MOBILE APP REGISTRATION GUIDE

STEP 1

- Now, all you need is to input your personal data and one-time password (OTP)* to register

- Scan the QR code to download the App

For iPhone:



For Android Phone:



- Open the App and tap 'Register now'

- Enter your Membership number (e.g. ZZ1234 without hyphen), and select your card type (e.g. 01) from the drop-down menu
- Enter your date of birth
- Select 'HKID' or 'Passport' as previously registered with the Club and enter document number
- Tap 'Next', then enter the 6-digit one-time password (OTP) sent via SMS to your mobile number used as your primary contact number and tap 'Next'

STEP 2

Option A: Register with a betting account login

- Select 'Register With Your Betting Account Login Name'
- Enter the login name and password of your betting account

Option B: Register for a new login

- Select 'Register For A New Login Name'
- Enter your preferred login name, set password, select a security question and enter an answer
- Enter your email address (all characters in lowercase) for password recovery

Successfully registered ✓



* An OTP will be sent via SMS to Member's primary mobile phone number registered with the Club, if you have not registered one before, please fill in and return the form - www.hkjc.com/r/5uBNS

For more detailed registration FAQs, please scan the QR code or visit www.hkjc.com/r/4yW5j
For technical assistance of the App, please contact our team at 3690 3680.



For more features of the app, please scan this QR codes to learn more.

會員手機應用程式登記指南

第一步

- 現在，您只需要輸入個人資料及一次性密碼*便可完成登記

- 請掃描二維碼下載應用程式

iPhone用戶



Android用戶



- 開啟應用程式，然後按「立即登記」

- 輸入會員編號(例如：ZZ1234 毋需輸入符號「-」)，然後於下拉式選單選擇會員卡類別(例如：01)
- 輸入出生日期
- 選擇您已於本會登記的身份證明文件(香港身份證或護照)，並輸入號碼
- 按「下一步」，輸入以短訊形式發送至閣下於本會登記的常用手提電話號碼之六位數字一次性密碼，然後按「下一步」

第二步

選擇一： 以現有的投注戶口登入名稱登記

- 選擇「以現有的投注戶口登入名稱登記」
- 輸入投注戶口之登入名稱及密碼

選擇二： 以新的登入名稱登記

- 選擇「以新的登入名稱登記」
- 輸入自訂登入名稱、密碼及選擇安全提示問題並輸入答案
- 以小楷英文字母輸入電郵地址，以便於日後接收與重設密碼相關的通訊

登記成功 ✓



* 一次性密碼將以短訊形式發送至會員於本會登記之常用手提電話號碼。
如您未曾登記，請填妥並遞交此表格：www.hkjc.com/r/5uBNS
請掃描二維碼或到訪www.hkjc.com/r/4yW6F查閱其他登記的常見問題指南。
有關手機應用程式的技術支援，請致電3690 3680。



如欲查看更多應用程式的功能，請掃描此二維碼。